高雄縣立林園高中九十學年度第一學期第二次段考英語科國中部二年級

命題教師：康思娟                  筆試試題        答案請寫在答案紙上

I. 文意字彙  10%

______ 1.Mary and I went to SOGO D______t Store yesterday.

______ 2.Summer vacation begins with J____y 1.

______ 3.A: Who are you w______g for?

        B: Tom.

______4.There were two t______s in Lin Yuan(林園) many years ago. There were good movies there.

______5.The d____t is very delicious. I love it very much.

______6.John had a cold yesterday , so he took some m______e.

______7.We usually write with our r_____t hands.

______8.There are many t______s in Taiwan this summer.

______9.Most students h____t tests.

______10.Sue usually gets up at 6:30, but s_______s she gets up at 7:00.

II 選擇 (選出正確的答案)  10%

1.John is standing between Bill and ____.(A)them (B)us (C)her (D)his

2.Ted is thirsty. Please_____. (A)buy he some cokes (B) give him some waters (C) take him to a shoe store (D)give him some black tea

3. _____ it dry in New York last winter? (A) Is (B) Was (C) Does (D) Did

4.May didn’t go to school yesterday ____she was sick. (A) and (B)so (C) because (D)but

5 (A) Bob enjoys reading book. (B) There’s the gym. (C) What about went to the movies this afternoon? (D) There are many hot springs in there.

6.Mary didn’t see her friends, and _______ now. (A) she miss him (B)she missed them (C) she misses her (D) she misses them

7.A:_____ would you like your steak?  B: Medium.  (A)What (B) Where (C) How (D) Who 

8. Mr. Green came to Taiwan ______. (A)on last Monday (B) in April 1,1993 (C) on Tuesday morning (D) at fall

9. We talked a lot about our friends in America. (A)我們和關於我們的很多美國朋友談話 ( B)我們談到很多關於我們美國朋友的事 (C )我們在美國談到關於我們朋友的很多事 ( C )我們談論很多關於我們在美國的朋友的事

10他們從位於第五街和海灘路的轉角處的家裏出發  ( A) They started their home on the corner of Fifth Street and Beach Road. ( B) They started from their home at the corner of Fifth Street and Beach Road. ( C ) They started from their home on the corner of Fifth Street and Beach Road. ( D ) They stared from their home on the corner Fifth Street and Beach Road.

III. 看圖完成對話填充   10%
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(Tom初到高雄,想搭火車去台北, 但不知道怎麼到火車站, 於是向路人問路。 Tom 在打X的位置 )

Tom: ___1___ me, __2___do I get _3__ the train station ?

Men: You can __4__bus number 16.

Tom: __5___ the bus stop?

Men: Go __6___ Park Road two __7_____ and turn _8____ on Third Street. And then you can see it. It’s in ___9____of a music store.

Tom: Thanks a __10___.

Man: You’re welcome.

  IV. 閱讀測驗  (根據對話內容選出正確答案)   10%

A

Susan: Bill, I met your brother, Jack, on Market Road yesterday. Doesn’t he live in America?

Bill: Oh. Yes, he does. He came to Taiwan on Father’s Day . It is also my father’s birthday. So we had a birthday party for my father. 

Susan: What did you give to your father that day?

Bill: Jack gave him a nice jacket and I gave him a beautiful shirt(櫬衫). And you?

Susan: A coat(外套). And my brother gave him a wonderful card. My father was very happy.

How about your father? Was he happy that day?

Bill: Of course(當然) he was.

1.What date(日期) did Jack come to Taiwan?  ( A) September 8 ( B) May 5 ( C) April 4 ( D) August 8

2What did Bill give his father?   ( A)A coat ( B) A card ( C) A shirt  ( D) A jacket

3. Who lives in America?   (A)Susan ( B) Jack ( C) Bill (D) Jack’s father

 B

John: Mary, what season is it now?

Mary: It’s the third season of the year . The weather is cool and dry. I think(認為) it’s the best season. Do you like it?

John: No, I don’t. I like summer. I can go to the beach and play in the water in it. And we have summer vacation. We don’t go to school for two months. Isn’t that great?

Mary: I don’t think so. It’s too hot and wet in summer.

1. What season does Mary like?  ( A) winter ( B)spring ( C) summer ( D) fall

2. How is it now?  ( A) hot ( B)cold ( C)cool ( D) wet

V. 看圖回答問題 (要詳答)  10%
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1. What’s the weather like?

2. What day is November second?

3. Where did Bill’s parents take him?

4. Did Sue enjoy the steak?  (用代名詞回答)

5.  Is the train station under the bike store?

VI. 翻譯   10%  
1. 一月一日那天,王家的人在一家新餐廳吃一頓豐盛的午餐。

2. 上星期,李小姐因公搭機去香港。

3. 人們通常在冬天洗熱水澡嗎?

4. 上星期四我買給我妹妹兩本筆記本和一本英漢字典。

5. 去年高雄下很多雨嗎?
   高雄縣立林園高中九十學年度第一學期第二次段考英科國中部二年級聽力試題

   答案請寫在答案紙上

  I. 寫出你聽到的每題單字第一個子音的音標  ( 答案寫代號即可) 5%

  1 A [  ]  B [  ] 2. A [  ]  B [  ] 3. A [ f ]  B [ b ] 4. A [ k ]  B [ g ]  5. A [ p ]  B [ b ] 

II.寫出你聽到的單字代號 5%

1. A ( fly) B ( fry ) 2. A( broom ) B (bloom ) 3. A ( spar ) B (star ) 4. A (wheat ) B (heat ) 5. A ( which ) B (wish )   

III  聽錄音帶的敘述,與圖片內容相符合的寫T ,不符合的寫F  10%
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IV.聽錄音帶的敘述, 選出Susan的家人給她的東西的代號 10%
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V. 聽錄音帶的敘述, 若是與表格內容相符合寫T, 不符合寫F   10%
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